
Pesticídy  

Pesticídy v čínskych bylinách? V tých našich sa ich obávať nemusíte. 

Možno ste sa už niekedy stretli s článkami, ktoré popisujú údajné nebezpečenstvo 

plynúce zo zvýšenej hladiny pesticídov v čínskych bylinách. Je to citlivá a nesmierne 

dôležitá téma. Pre terapeuta je zdravie pacientov najvyššou prioritou a dôvera 

v nezávadnosť predpisovaných bylinných zmesí nekompromisnou nutnosťou, pretože 

v okamihu straty dôvery v bezpečnosť bylín ich nie je možné predpisovať. 

Čo sú to vlastne pesticídy? 

Pesticídy predstavujú širokú a rôznorodú skupinu látok používaných 

v poľnohospodárstve na ochranu plodín pred škodcami z radov mikroorganizmov, 

hmyzu, živočíchov a nežiaducich rastlín. Kvôli plošnému používaniu však zasahujú 

významnú časť životného prostredia, kde následne môžu narušovať stabilitu 

ekosystémov (iba cca 65 % zasiahne rastliny, zatiaľ čo 25 % sa dostane do pôdy a 10 

% sa odparí). Bohužiaľ, pesticídy sa v realite často nadužívajú alebo používajú 

nevhodne a tým ešte viac stúpa ich nebezpečenstvo pre životné prostredie. Negatívne 

dopady sa môžu objaviť až po dlhšom období niekoľkých rokov, navyše momentálne 

nepoznáme efekt pôsobenia jednotlivých aktívnych látok a ich metabolitov v zmesiach. 

Preto byliny, ktoré dovážame, KONTROLUJEME. 


